



HAVEN

BAND INFO

(Stand 04-2023)

CONTACT THE BAND

Arne (Guitar): +49 172 1911156
Sergey (Drums): +49 176 47108437
Norman (Vocals): +49 176 64459255
Robert (Guitar): +49 179 3400342

EMAIL: contact@haven.band
WEBSITE: www.haven.band
INSTAGRAM: [tinyurl.com/r6j76ys](https://www.instagram.com/tinyurl.com/r6j76ys)
FACEBOOK: www.fb.com/HavenNoise
BANDCAMP: havennoise.bandcamp.com
SPOTIFY: tinyurl.com/rjapmzl

BIOGRAPHY (ENGLISH)

**WHAT GAVE US LIFE, TOOK CARE OF ALL -
WE CAN BE SURE ALL SUFFERING ENDS.**

In their songs, HAVEN deal with topics such as self-reflection, consequences of action, and questions about the meaning of human life as part of an all-encompassing energy cycle.

The Berliners combine their impressive musical mixture of manic aggression and atmospheric melody with a meaningful level of content and visuals - above all reflected in their music videos and the band's remarkably strong live presence. The two EPs they have released so far, as well as their multiple live shows - with genre greats such as AMENRA, ESBEN AND THE WITCH, or HEXIS - already pointed to a promising future.

With new music in the wings and the planned release of their first full-length album at the end of this year, HAVEN set out to further realize their great potential.

FOR FANS OF

AMENRA, RUSSIAN CIRCLES, A PERFECT CIRCLE, DEFTONES, NEUROSIS

LINE-UP

Luc Lacroix: Drums
Sabrina Klewitz: Bass
Robert Kurth: Guitar
Arne Teubel: Guitar
Norman Siegel: Vocals

LOCATION

Berlin, Germany

BIOGRAFIE (DEUTSCH)

**WHAT GAVE US LIFE, TOOK CARE OF ALL -
WE CAN BE SURE ALL SUFFERING ENDS.**

HAVEN behandeln in ihren Songs Themen wie Selbstreflexion, Handlungskonsequenzen, sowie Fragen nach der Bedeutung menschlichen Lebens als Teil eines allumfassenden Energiekreislaufs.

Ihre eindrucksvolle musikalische Mischung aus manischer Aggression und atmosphärischen Melodien kombinieren die Berliner mit einer tiefgreifenden inhaltlichen und visuellen Ebene, die sich vor allem in ihren Musikvideos und der überaus starken Live-Präsenz der Band widerspiegelt. Die zwei bisher veröffentlichten EPs, sowie ihre vielen Konzerte - unter anderem mit Genre-Größen wie AMENRA, ESBEN AND THE WITCH oder HEXIS - deuteten bereits auf eine vielversprechende Zukunft hin.

Mit neuer Musik in den Startlöchern und der geplanten Veröffentlichung ihres ersten "full length"-Albums Ende dieses Jahres, machen sich HAVEN daran, ihr großes Potential weiter zu verwirklichen.

FÜR FANS VON

AMENRA, RUSSIAN CIRCLES, A PERFECT CIRCLE, DEFTONES, NEUROSIS

BESETZUNG

Luc Lacroix: Schlagzeug
Sabrina Klewitz: Bass
Robert Kurth: Gitarre
Arne Teubel: Gitarre
Norman Siegel: Gesang

HERKUNFT

Berlin, Germany